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    W budżecie Miasta Sierpc jest ( tak Pan powiedział ) 830 000 złotych wydane na zakupienie 

ziemi na działki, które otrzymają działkowcy, których działki weszły w skład budowanej 

obwodnicy. 

   Mieszkańcy Sierpca uprzejmie proszą o wyjaśnienie: 

- Gdzie znajdują się nowe działki. 

- Ile jest nowych działek. 

- Dlaczego Rada Miejska nie miała nic do powiedzenia w sprawie miejsca, gdzie znajduje się 

ziemia nabywana na  działki i ich ceny.  Dopiero na  Sesji Rady Miejskiej w Sierpcu  w  dniu 

30. 11. 2022  pojawiły się dwa projekty uchwał na nabycie przez Gminę Miasto Sierpc 

nieruchomości niezabudowanych . 

Jedna  za 330 000 złotych, druga za 500 000 złotych. 

Po Sesji przekonałam się, że dokumenty w postaci mapek dla dwóch zakupów są identyczne. 

Nie wiadomo, które działki są za 330 000 złotych, a które za 500 000 złotych. 

Czy to tajne ? 

Bardzo proszę o 2 mapki dla dwóch uchwał wyrażających zgodę na nabycie  2 nieruchomości 

niezabudowanych przy ulicy Borkowskiej. 

Jedna działka o powierzchni 1,0811 ha 

Druga działka o powierzchni 2,3971 ha  
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